
Dag Meya: 
 
Gefeliciteerd met het uitstekend idee om Jan Willem de Blok, de studenten noemden hem 
Blok, tot erelid te benoemen. Als geoloog is natuurlijk het hoogste compliment dat je 
iemand kunt geven dat je hem/haar  als veldmaat zou nemen, en dat zou ik zeker. Dan rijst 
de vraag waarom dat is. Er bestaat overigens natuurlijk altijd de mogelijkheid dat hij niet 
met mij wil.  
 
Jullie zijn natuurlijk tuk op allerlei verhalen van debauchery, zo gemeen in de 
aardwetenschappelijke kringen. Dat was bij Blok volstrekt niet het geval. Buiten een prille 
liefde die not bloei kwam reed hij op oude fietsen van en naar het cachot of de oude 
gracht kelder.Hij had meer de statuur van een eminence grise en was natuurlijk wat ouder 
omdat hij eerst als jeugdzonde boekhouden had gestudeerd voor het geophysische licht te 
zien. 
 
Een boekhouder als directeur is altijd slecht nieuws omdat hij/zij wel de boeken aan het 
eind van het jaar kloppend kan maken maar niet de taart van de faculteit vergroten. Het 
bijzondere aan Blok is dat de normale boekhouder habitus om de 110 redenen te vermelden 
waarom iets niet kan, volstrekt niet heeft en een medewerker is in het uitzoeken waarom 
iets wel kan. De jacht op op te lossen problemen wat de kern is van het wetenschap 
bedrijven en ook de kern van instituut management. Alsmaar zoekende naar verbetering 
met als oogmerk het maximaliseren van  mogelijkheden, het 
absoluut behulpzaam zijn  naar  de studenten toe om hun potentie in het leven te 
realiseren. 
 
Als seismoloog heeft hij ook een goed oor voor wat het geluid van een 
aardwetenschappelijk instituut moet zijn. Hij herkent het geluid van de klok maar weet ook 
waar de klepel hangt. Dus het is volstrekt niet kleinzerig, spijkers op laag water zoekende 
drammer maar altijd in voor elk initiatief waarbij , als ik doordraafde, hij de teugels 
terugtrok. Hij heeft mijns inziens een uitstekend gevoel waar de grens ligt en je kunt 
erop blind varen.. Wat ik een bijzondere kwaliteit van hem vind is dat hij weet te 
argumenteren op een niet confrontationele manier. Heb hem ook nooit betrapt op liegen of 
dicht bij de wind zeilen ten aanzien van de waarheid, wat een opluchting was. 
Omdat ik toentertijd altijd de promotieplaatsen van de studenten catalogueerde als 
een soort van vademucum heeft Blok mij daarbij uitstekend geholpen zoals ik waarschijnlijk 
in het 2010 ( de Jelle Assink almanak) of 2015 lustrum almanak vermeld heb: it pays to 
have  a geophysicist as director. 
 
Kortom, Meya, bijzonder goede man, vraag Luuk, Jan ter Heege of Fiona maar over 
eventuele wilde stappen. Het enige waarin hij mij heeft teleurgesteld is dat hij nog niet 
voorzitter is van het college van bestuur, want dat zit er volgens mij wel degelijk  in, dus 
maak maar eens wat kabaal naar het college van bestuur, "wij willen Blok". Misschien is hij 
te verknocht geraakt aan de aardwetenschappen en moet hij uit zijn comfort zone worden 
getrokken.  
 
 



Naar aanleiding hiervan heb ik de ereleden lijst opgezocht en zie dat ik er nog opsta en na 
mij Ruud Schottink komt die geologen althans een modicum aan wiskundige vaardigheden 
heeft bijgebracht plus allerlei bijzonder exotische reizen georganizeerd. Ik ben blij en het zal 
mijn dag maken als hij op de lijst van ereleden voorkomt.kan ik dan op mijn resume zetten: 
sta op dezelfde lijst als Blok, kan helpen bij het vinden van mijn volgende baantje. 
 
 
All the best, 
soave sia il vento tranquilla sia l'onda 
Bernard de Jong 
Los Alamos, NM 
 
Sorry, nothing gory to report 
 


